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 Školská komisia 

Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 
 

 

Košice: 

  

 13. 06. 2022 

Číslo:  0702 /2022/OSK- 24387 

Vybavuje: Ing. Mária Kokardová 

email: 

maria.kokardova@vucke.sk  

telefón: 055/72 68 264 

  

 

 

Zápisnica 

 
         z 29. rokovania Školskej komisie Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja,  

                                                        zo dňa 08. Júna 2022 

 

 

             na Úrade Košického samosprávneho kraja, Námestie Maratónu mieru č. 1 v Košiciach      

                                             v miestnosti č. 310 (zasadačka na 2. poschodí) 

 

 

PROGRAM ROKOVANIA 

 

1. Otvorenie, zistenie počtu prítomných členov, schválenie programu rokovania 

2. Kontrola plnenia uznesení a požiadaviek z komisie 

3. Schválenie realizácie a spolufinancovania projektu v oblasti podpory envirovýchovy 

v rámci Operačného programu kvalita životného prostredia – KlimaPark Kysak 

4. Kúpa nehnuteľnosti v Rožňave do vlastníctva Košického samosprávneho kraja 

5. Zmena uznesenia  Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja č. 677/2022 zo dňa  

25. Apríla 2022 - Kúpa telocvične v Rožňave do vlastníctva Košického samosprávneho 

kraja 

6. Informatívna správa  Geoportáli Košického kraja 

7. Zmena uznesenia  Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja č. 676/2022 zo dňa 

25.apríla 2022 – Zmena podmienok nájmu pre nájomcu Súkromná spojená škola 

EDURAM, Maurerova 55, Krompachy a zmena uznesenia  Zastupiteľstva Košického 

samosprávneho kraja č. 492/2020 

8. Rámcová obsahová náplň zasadnutí Zastupiteľstva KSK na II. polrok 2022 

9. Plán úloh komisií Zastupiteľstva KSK na II. polrok 2022 

10. Spolufinancovanie výstavby ihriska s umelým povrchom v meste Rožňava 

11. Body z plánu úloh komisií Zastupiteľstva KSK na I. polrok 2022 

a) Vyjadrovať sa k materiálom predkladaným na zasadnutie Zastupiteľstva KSK a zaujímať 

k nim      

Stanoviská 

b) Informovať o aktuálnych výstupoch z KROVaP v zriaďovateľskej pôsobnosti Košického 

samosprávneho kraja 

12. Návrhy, podnety a požiadavky 

13. Rôzne 

14. Záver            
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K bodu č. 1 

Otvorenie, zistenie počtu prítomných členov, schválenie programu rokovania 

PhDr. Marek  Čižmár -  predseda komisie privítal prítomných členov komisie a hostí otvoril 29. 

rokovanie komisie.  Prítomných členov komisie informoval, že z rokovania komisie sa 

ospravedlnil  p.Viliam Zahorčák, PaedDr. Táňa Švecová, Ing. Angelika  Hanesz, Ing. Pavol 

Bečarik a z  celkového počtu 25 členov komisie je prítomných 8 členov komisie, čo  nie je 

nadpolovičná väčšina a komisia nie  je uznášaniaschopná. 

Informoval že z rokovania komisie sa vyhotovuje zvukový záznam výlučne pre účely zhotovenia 

zápisnice. 

Zároveň informoval členov komisie, že z programu rokovania sa vypustil bod, č. 3. Majetkové 

veci a) Nájom nebytových priestorov pre regionálnych koordinátorov pre Plán obnovy 

a odolnosti SR – informácia bola  členom komisie zaslaná e mailom ( 2.6.2022). Následne 

informoval, že sa doplnil do programu Školskej komisie bod č. 7. Zmena uznesenia  

Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja č. 676/2022 zo dňa 25. apríla 2022 – Zmena 

podmienok nájmu pre nájomcu Súkromná spojená škola EDURAM, Maurerova 55, 

Krompachy a zmena uznesenia  Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja č. 492/2020 

– informácia bola  členom komisie zaslaná e mailom.( 2. 6. 2022). Ďalší bod do programu bol 

doplnený 3. 6. 2022 –informácia poslaná e mailom s názvom  „Spolufinancovanie výstavby 

ihriska s umelým povrchom v Meste Rožňava“ . 

Na Školskej komisii 8. 6. 2022 sa doplnili ďalšie 2 body z odboru správy majetku a to:  

  Kúpa nehnuteľnosti v Rožňave do vlastníctva Košického samosprávneho kraja  

        (Ing. Gima, JUDr. Vargová ) – bod č.4 

 Zmena uznesenia Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja  č. 677/2022 zo dňa 25. 

apríla 2022 kúpa telocvične v Rožňave do vlastníctva Košického samosprávneho kraja   

( Ing. Gima, JUDr. Marta Vargová)  - odbor správy majetku – bod č. 5 

Predseda Školskej komisie požiadal členov komisie o hlasovanie o programe ako celku. 

Predseda Školskej komisie skonštatoval, že program 29. rokovania Školskej komisie bol 

schválený.  

Komisia nebola uznášaniaschopná.  

 

K bodu č. 2 

Kontrola plnenia uznesení a požiadaviek z komisie 

Vyjadrenie: 

Predseda školskej komisie uviedol, že na poslednom zasadnutí komisie dňa 06.4.2022  Mgr.  

Milan Kaplan adresoval pripomienku pre oddelenie  športu, ktorá sa týkala Krajskej futbalovej 

ligy, zároveň  prečítal realizáciu vznesenej požiadavky členom komisie. Odpoveď bola zaslaná 

členom komisie s pozvánkou 1. júna 2022. 

 

Diskusia:   

Mgr.  Milan Kaplan 

Položil otázku, či by nebolo možné upraviť hrací model futbalového turnaja (KFL ) o  Zimný 

pohár predsedu KSK . Požaduje väčší počet zápasov pre mužstvá z nižších súťaží v základnej 

časti. 

Peter Zůbek 

Odpovedal, že  oddelenie športu sa  pokúsi upraviť hrací formát budúceho ročníka 2023. 

Navrhol osobné stretnutie s p. poslancom a prebratie možností , s čím p. poslanec aj pán predseda 

Školskej komisie súhlasili. 
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Školská komisia berie na vedomie informáciu ku plneniu uznesení a požiadaviek z komisie 

Komisia nebola uznášaniaschopná. 

 

K bodu č. 3 

Schválenie realizácie a spolufinancovanie projektu v oblasti podpory envirovýchovy v rámci 

Operačného programu kvalita životného prostredia – KlimaPark Kysak prezentovala Ing. Barbara 

Kováčová – vedúca referátu regionálneho rozvoja a plánovania podala informáciu o projekte 

KlimaPark , ide o materiál, ktorý bol už prerokovaný v zastupiteľstve, jedná sa o pilotný projekt, 

ktorého zadávateľom je KSK, má slúžiť  pre deti a je situovaný v lokalite – škola v prírode Kysak. 

Investičné časť je zameraná na vytvorenie multifunkčného ihriska, ktoré by malo byť centrom 

envirovýchovy.  

Diskusia: 

K téme diskutovali Ing. František Krejza, ktorý položil otázku k udržateľnosti projektu a navrhol  

venovať sa podobným projektom aj vo  Viničkách. 

JUDr. Ladislav Rovinský zdôraznil, že ide o záplavové územie, čomu je potrebné venovať 

Zvýšenú pozornosť, nakoľko je to projekt pre deti.  Ing. Barbara  Kováčová reagovala, že stavebné 

povolenie pre projekt bolo od začiatku zabezpečené. 

Ing Štefan Staško by uvítal takýto „enviroprojekt“ aj v Inovciach, kde je tiež škola v prírode. 

Ing. Barbara  Kováčová reagovala , že v blízkej budúcnosti bude príležitosť požiadať o finančné 

prostriedky cez enviroprojekty aj pre ostané zariadenie – teda aj pre Inovce.  

 

Uznesenie č. 14/2022 

Školská komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK prerokovať a schváliť realizácie 

a spolufinancovanie projektu v oblasti podpory envirovýchovy v rámci Operačného 

programu kvalita životného prostredia – KlimaPark Kysak   

 

Hlasovanie č. 1 

Prítomní: 14 

Za: 10                                                                  Proti: 1                                             Zdržal sa: 3 

Návrh bol schválený 

 

K bodu č. 4 

Kúpa nehnuteľnosti v Rožňave do vlastníctva Košického samosprávneho kraja 

O obsahu materiálu informovala JUDr. Marta Vargová 

Diskusia: 

 

Uznesenie č.15/2022 

 Školská komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK prerokovať a schváliť Kúpu nehnuteľnosti 

v Rožňave do vlastníctva Košického samosprávneho kraja podľa návrhu na uznesenie.  

 

Hlasovanie č. 2 

Prítomní: 15 

Za: 13                                                                  Proti: 0                                             Zdržal sa: 2 

Návrh bol schválený 

 

K bodu č. 5 

Zmena uznesenia  Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja č. 677/2022 zo dňa Kúpa 

telocvične v Rožňave do vlastníctva Košického samosprávneho kraja 

O obsahu materiálu informovala JUDr. Marta Vargová, informovala, že na predchádzajúcom 

zastupiteľstve KSK bola schválená kúpa telocvične v Rožňave za 253 972 EUR. Táto kúpa bola 

schválená s podmienkou, že uzavretie kúpnej zmluvy zo strany KSK bude za predpokladu, že 

mesto Rožňava zoberie žalobu, ktorú vedie proti KSK na príslušnom súde späť. Vzhľadom na 
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rokovania medzi KSK a mestom Rožňava bolo dohodnuté, že nedôjde k späť vzatiu návrhu žaloby  

ale mesto Rožňava a KSK požiadajú súd o schválenie zmieru, predkladá sa táto jediná zmena,  tak 

ako bola pôvodne podmienka to sme z hľadiska právnej istoty nechali zachovanú, ale dopĺňa sa aj 

o tú možnosť, že k uzavretiu kúpnej zmluvy môže dôjsť aj v prípade, že dôjde k schváleniu zmien 

príslušným súdom. Predmetom zmieru je aj to, že KSK bude platiť sumu 297 EUR čo zodpovedá 

4 ročnému nájmu za užívanie týchto priestorov a úrok z omeškania. Z uvedeného dôvodu, že v 

rámci rokovaní vzišla iná požiadavka, že nedôjde k späť vzatiu návrhu keď je navrhovaný zmier 

tak sa upravuje uznesenie. Podľa dohody by mala byť zmluva uzavretá do 30 dní od schválenia 

zmieru, ale to záleží od rozhodnutia súdu. 

 

Diskusia: 

Ing. Frantisek Krejza 

Konštatoval, že opätovne sa dostávame do polohy, že máme uznesenie schválené ale ho 

podmieňujeme niečim, čo KSK  na zastupiteľstvo nedostalo. Nerozumie prečo sa mení uznesenie 

a to opakovane -nie je to dobré. 

Ing. Róbert Gima: 

Reagoval, že prišla zo strany mesta takáto požiadavka a aj na strane mesta bude lepšie, keď to 

pôjde takto. Z právneho hľadiska je pre KSK lepší zmier. 

 

Predseda PhDr. Marek Čižmár ukončil diskusiu a  predložil návrh na uznesenie. 

 

Uznesenie č.16/2022 

Školská komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK prerokovať a schváliť Zmenu uznesenia  

Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja č. 677/2022 zo dňa  25. Apríla 2022 - Kúpa 

telocvične v Rožňave do vlastníctva Košického samosprávneho kraja 

Hlasovanie č. 3 

Prítomní: 15 

Za: 14                                                                  Proti: 0                                             Zdržal sa: 1 

Návrh bol schválený 

 

K bodu č.6 

Informatívna správa  Geoportáli Košického kraja 

O obsahu materiálu informoval Ing. Martin Pukančík, vedúci referátu GIS odboru regionálneho 

rozvoja. Predstavil prezentáciu, kde bola predložená informatívna správa o Geoportáli KSK v 

rámci iniciatívy Catching-up a v spolupráci so Svetovou bankou, Európskou komisiou a UPJŠ. 

Informoval, že prvý praktický výsledok je web stránka Geoportál KSK ktorá je prístupná 

verejnosti. Je to klasický portál, je tam vizualizácia geopriestorových dát a ich sprístupňovanie, sú 

tam aplikácie, datový katalóg a prehliadač a ďalšie údaje.  Geoportál slúži aj do vnútra úradu pre 

jednotlivé odbory, samosprávy, akademický sektor pracujú s ním aj študenti škôl. Informoval, že 

KSK postupne tam dáva aj články  informácie o tých dátach, kde sa dá dočítať ako vznikli  a ako 

sa dajú využívať a technické popisy softwarových programov. Dáta sa postupne pridávajú a 

aktualizujú. Uviedol príklad, že v Geoportáli nájdeme aj mapu škôl v zriaďovateľskej pôsobnosti 

KSK, tak isto za oblasť zdravotníctvo dáta za celý kraj. Ďalej dotácie, kde všetky výzvy, dotačné 

schémy a slúži to aj pre verejnosť. Vyzval prítomných členov, že  privíta aj pripomienky ktoré by 

sa dali zahrnúť aby  jednom mieste boli  zhrnuté všetky dáta za Košický kraj.  

Diskusia: 

PhDr. Marek  Čižmár:  
Konštatoval, že v rámci v rámci ostatných komisií  to už prejednávali, ale položil otázku  

prezentujúcemu akým spôsobom by bola  možnosť zo strany jednotlivých škôl dopĺňať tieto 

informácie a či má návrhy čoho by sa mali týkať. 

Ing. Martin Pukančík: 
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Reagoval, že snažia sa spolupracovať s Ministerstvom školstva, kde majú vlastnú databázu, aby 

bola možnosť byť priamo napojený na tú databázu, riešia štatistické dáta, technické informácie, 

aby sme sa vedeli priamo na nich napojiť a mať aktuálne dáta. 

Mgr. Milan Kaplan 

Položil otázku, či je projekt Catching-up pre školy zmluvne podchytený a v akom aktuálnom stave 

sa nachádza – že trocha odbočí od témy 

PhDr. Marek  Čižmár:  
Reagoval na otázku p. Mgr. M. Kaplana, že je to otázka na vedúceho odboru školstva p. Ing. 

Kožára, MBA a požiadal o písomnú informáciu pre členov Školskej komisie. 

 

Záver: Predseda komisie PhDr. Marek  Čižmár  predniesol návrh na uznesenie. 

 

Uznesenie č.17/2022 

Školská komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK zobrať na vedomie Informatívnu správu 

o Geoportáli KSK 

 

Hlasovanie č. 4 

Prítomní: 16 

Za: 16                                                                  Proti: 0                                             Zdržal sa: 0 

 

Návrh bol schválený 

 

K bodu č.7 

Zmena uznesenia  Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja č. 676/2022 zo dňa 

25.apríla 2022 – Zmena podmienok nájmu pre nájomcu Súkromná spojená škola EDURAM, 

Maurerova 55, Krompachy a zmena uznesenia  Zastupiteľstva Košického samosprávneho 

kraja č. 492/2020 

O obsahu k materiálu sa vyjadril JUDr. Martin Uličný – z oddelenia správnej, sporovej, 

personálnej agendy a sťažností predstavil materiál : 

Po konzultácii s Ministerstvom školstva, KSK a regionálnym úradom je nevyhnuté podmienku 

podpísania dohody vypustiť z uznesenia, lebo prechod zriaďovateľskej pôsobnosti je možné 

vykonať vyradením spojenej školy EDURAM a následným zaradením. Problém bol v tom, že 

organizačnou zložkou je aj odborné učilište a nie je možné urobiť len zmenu zriaďovateľa. Pokiaľ 

by sme pristúpili ku procesu vyradenie a následného zaradenia školy vyrieši sa aj druhý problém 

že právna forma EDURAM je nezisková organizácia a KSK môže byť zriaďovateľom školských 

zariadení s právnou formou rozpočtovej alebo príspevkovej organizácie. V súčasnosti prebieha 

diskusia medzi MŠ, regionálnym úradom školstva a KSK, tak aby bol celý proces legislatívne v 

poriadku, operujeme s dvomi alternatívami,  čo si vyžaduje vypustenie podmienky, ktorou je 

uzavretie budúcej zmluvy. 

Diskusia: 

MUDr. Marián Hojstrič 

Reagoval, že im boli prezentované 4 alternatívy.  

Sú dve alternatívy, jedna je taká, že keďže sú 2 organizačné zložky, EDURAM by si vyradil školu 

a odborné učilište by si vzal regionálny úrad a KSK by si vzal druhú organizačnú zložku a druhá 

alternatíva, že by EDURAM vyradil celú Spojenú školu a KSK by zaradil celú Spojenú školu, ale 

na to by KSK potreboval aj súhlas Regionálneho úradu školstva, 1.9. 2023 by sa dali zrealizovať 

obe alternatívy, s tým že jedna operuje s tým, že na rok by si to vzal regionálny úrad takže by sme 

išli od šk.r. 2024/25.  

Ďalej diskutoval, že EDURAM mohol  by byť aj v priestoroch SEZ, že celý proces je extrémne 

dlhý je tu otázka aj okolo  ubytovne alebo internátu. 

Ing. František Krejza 
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Reagoval, že  treba sa vžiť do pozície riaditeľa alebo učiteľov, ktorí teraz nevedia čo bude 

1.septembra. Toto sa nesmie robiť. 

PhDr. Marek Čižmár ukončil diskusiu k bodu a predniesol návrh uznesenia:  

 

 

Uznesenie č.18/2022 

Podľa § 9a ods. 9 písm. c) zákona č. 446/2001 Z. z. o majetku vyšších územných celkov v znení 

neskorších predpisov 

Školská komisia odporúča Zastupiteľstvu Košického samosprávneho kraja prerokovať 

a schváliť Zmenu uznesenia Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja č .676/2022z zo dňa 

25. apríla na základe ktorej sa v časti B uznesenia vypúšťa nasledujúci text: „za podmienky 

uzatvorenia Zmluvy o budúcej zmluve, ktorá predchádza vzájomnej dohode „Dohoda o úprave 

vzájomných práv a povinností“ medzi Košickým samosprávnym krajom  

a EDURAM s. r. o., so sídlom Moravská 2566/4, 052 01 Spišská Nová Ves, IČO: 51728061, 

ktorou budú upravené vzájomné práva a povinnosti v súvislosti so zabezpečením výchovno-

vzdelávacieho procesu pri zmene zriaďovateľa Súkromnej spojenej škole EDURAM, Maurerova 

55, Krompachy“ a to z dôvodu hodného osobitného zreteľa, ktorým je zachovanie výchovno-

vzdelávacieho procesu v regióne. 

 

Hlasovanie č. 5   

Prítomní: 16 

Za: 15                                                                  Proti: 0                                             Zdržal sa: 1 

 

Návrh bol schválený   

 

K bodu č.8 

Rámcová obsahová náplň zasadnutí Zastupiteľstva KSK na II. polrok 2022 

O obsahu materiálu informovala Ing. Mária Kokardová, tajomnícka Školskej komisie, že na 

32 .zasadnutie Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja, ktoré je naplánované na  mesiac 

august  2022 bude pripravený Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho 

kraja  o zriadení Spojenej školy Bielocerkevská 29 s organizačnými zložkami Stredná odborná 

škola Bielocerkevská a materská škola Bielocerkevská 29. 

Následne na 33. zasadnutie Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja, ktoré je plánované na 

mesiac  - október 2022) sú naplánované nasledovné body: 

1. Vyhodnotenie priebežného plnenia Regionálnej stratégie výchovy a vzdelávania v stredných 

školách v Košickom samosprávnom kraji 

2. Určovanie najvyššieho počtu žiakov prvého ročníka stredných škôl na  nasledujúci školský 

rok 

3. Zmeny v sieti škôl a školských zariadení  

 

Diskusia: 

PhDr. Marek Čižmár : 

Položil otázku tajomníčke Školskej komisie Ing. M. Kokardovej  „ Je tu zámer, návrh na zriadenie 

organizačnej zložky materská škola je to neštandardné v podmienkach KSK, keďže materské 

školy  sú v zriaďovateľskej pôsobnosti samospráv takže bolo by dobré vysvetliť, či tá požiadavka 

vyplynula z toho, že sú nedostatočné kapacity, alebo či pri tomto návrhu bolo aj mesto, že bolo 

naklonené takémuto riešeniu“. 

Ing. Mária Kokardová: 

Otázka zriadenia materskej škôlky bola predmetom rokovania na koaličnej rade KSK, ktorá 

rokovala o ukrajinských utečencoch a ich deťoch a tam vznikol návrh na zriadenie materskej 

škôlky v zriaďovateľskej pôsobnosti KSK, ktorá by slúžila pre tento účel. KSK požiadalo Mesto 
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Košice o stanovisko ku zriadeniu organizačnej zložky Materská škola, nakoľko ku zriadeniu bolo 

potrebné podporné stanovisko Mesta , ako jedna z povinných príloh ku žiadosti na MŠVVaŠ SR, 

ktorá bola odoslaná na Ministerstvo 7. júna 2022. Zároveň informovala, že novela zákona 

596/2003 KSK umožňuje zriadiť Materskú školu v prípade, že bude súčasťou Spojenej školy tzn. 

že Spojená škola  má dve organizačné zložky materská škola a stredná odborná škola pedagogická 

a súčasťou týchto 2 organizačných zložiek Spojenej školy je aj Výdajná školská jedáleň, ktorá tiež 

sa zriaďuje na Bielocerkevskej 29, čiže momentálne nám zákon dovoľuje, aby sme mali v našej 

zriaďovateľskej pôsobnosti materskú školu, ale iba ak je súčasťou spojenej školy. 

PhDr. Marek Čižmár: Ukončil diskusiu a predložil návrh na uznesenie:  

 

Uznesenie č. 19/2022: 

Školská komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK prerokovať a zobrať na vedomie  rámcovú 

obsahovú náplň  zasadnutí zastupiteľstva KSK na druhý polrok 2022   

 

Hlasovanie č. 6 

Prítomní: 16 

Za: 16                                                                  Proti: 0                                             Zdržal sa: 0 

Návrh bol schválený 

 

K bodu č. 9 

Plán úloh zastupiteľstva KSK na II. polrok 2022 

PhDr. Marek Čižmár : 

Informoval, že ďalším bodom podľa plánu, ktorý nadväzuje na ten predchádzajúci je bod 9, plán 

úloh v komisii zastupiteľstva KSK na druhý polrok 2022,  a v tomto prípade odovzdal slovo 

Ing.Márii Kokardovej, aby uviedla tento bod. 

 

Ing. Mária  Kokardová 

Informovala o bodoch, ktoré budú predmetom rokovaní na Školskej komisii na II. polrok 2022 

a to: 

1. Informovať o zmenách v sieti škôl a školských zariadení v územnej pôsobnosti Košického 

samosprávneho kraja 

 

2. Informovať o plánovaní počtu žiakov prvých ročníkov stredných škôl v územnej pôsobnosti 

Košického samosprávneho kraja pre prijímacie konanie v školskom roku  2023/24 

 

3. Informovať o aktuálnych výstupoch z KROVaP v zriaďovateľskej a územnej pôsobnosti  

Košického samosprávneho kraja. 

 

Diskusia: 

Mgr. JUDr. Ladislav Rovinský – poslanec zastupiteľstva KSK – hosť 

Položil otázku ohľadom krajskej Rady pre odborné vzdelávania a prípravu, ktorá sa konala 3.mája 

2022, požiadal o materiály a odsúhlasené výstupy z nej a o zápisnicu  

Ing. Mária Kokardová   

Ospravedlnila vedúceho odboru školstva pána Ing.Slavomíra Kožára MBA, ktorý momentálne je 

na služobnej ceste v zahraničí a ako tajomník Krajskej Rady pre odborné vzdelávanie a prípravu 

spolu s RNDr J.Partilovou boli  aktívne účastní na KROVaP 3. mája 2022. Ďalej uviedla, že vie 

poskytnúť informácie z výstupov z KROVaP, ktoré  sú zverejnené na Teems, nakoľko  je to 

komunikačný kanál, cez ktorý odbor školstva funguje, a všetky informácie sú tam zverejnené. 

Prierezovo  informovala, že  boli odsúhlasené Centrá odborného vzdelávania a prípravy,  pre 5 

škôl,  v zriaďovateľskej pôsobnosti KSK, ktoré požiadali o súhlas na používania loga COVP a tiež 

sa riešil rozpis prognózy očakávaného počtu žiakov prvých ročníkov na školský rok 2023/24, 

ktorý do 31.5 2022 v zmysle Zákonač.61/2015 Z.z., má byť zverejnený  na web. stránke KSK. 
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Konkrétne Ministerstvo školstva pridelilo KSK smerné číslo 6487 s koeficientom 1.13 a toto 

smerné číslo je rozpísané na jednotlivé odbory vzdelávania pre školy v územnej pôsobnosti KSK 

na školský rok  2023/24 a je to už zavesené na web. stránke KSK. 

PhDr. Marek Čižmár:  

Predseda školskej komisie žiada pripojiť zápisnicu z KROVaP ku zápisnici z dnešného rokovania. 

Zároveň konštatoval,  keďže je  povinný  a kompetentný v tejto veci, prerokovať a  oboznámiť s 

materiálom vedúci odboru, p. Ing. S. Kožár, MBA, ktorý momentálne nie je prítomný, tu myslím 

ani na Slovensku, tak ho požiadame, aby k tejto veci informoval pri najbližšom rokovaní. 

JUDr. Rovinského  súčasne informoval, že písomný materiál dostane a konkrétne informácie a 

potom aj otázky, ktoré sú smerované na vedúceho odboru školstva a vôbec na odbor školstva tak 

budú môcť byť predložené na ďalšom rokovaní komisie.  

Ing. Frantisek Krejza: 

Položil otázku ohľadom Viničiek „Na minulom zasadnutí sme sa zaoberali Viničkami, teraz to v 

pláne nie je spomenuté, ja by som chcel spýtať sa ako sa plánuje s Viničkami a bolo by dobré ešte 

na tom poslednom zasadnutí v októbri ešte niečo schváliť. Skôr teda otázka „čo sa s Viničkami 

deje“. 

PhDr. Marek Čižmár: Bude to zahrnuté do podnetov z komisie a bude to zaznamenané v 

zápisnici, potom je na priamom vedúcom aby zodpovedal túto otázku. Čo sa tá týka komisií budú 

ešte dve, v auguste a na prelome októbra. 

Mgr. JUDr. Ladislav Rovinský – poslanec zastupiteľstva KSK 

Vyjadril sa k duálnemu vzdelávaniu, myslí si , že by sa mala venovať väčšia pozornosť  zapájaniu 

škôl do duálneho systému vzdelávania, že by sme to mali  viac sledovať, monitorovať, lebo tam sú 

medzery. 

PhDr. Marek Čižmár: 

Odpovedal, že už sa tá situácia s DSV zlepšuje, odovzdal slovo Ing. Márii Kokardovej, aby 

reagovala 

Ing. Mária Kokardová :  

 Informovala k téme, že KSK má v zriaďovateľskej pôsobnosti 32 aktívnych  škôl zapojených do 

duálneho systému vzdelávania, sú to prevažne stredné odborné školy.  Vedie evidenciu duálneho 

systému vzdelávania a za posledné 3 roky čísla pekne narastajú. Rovnako  aj číslo 

zamestnávateľov v DSV vzrástlo  a v súčasnosti máme 243 zamestnávateľov zapojených do DV, 

a s nimi máme ku januáru 2022 uzatvorených  1243 učebných zmlúv a toto číslo sa nám  

v priebehu roka navyšuje. 

V súčasnosti máme DSV v KSK rozbehnutý na dobrej úrovni v porovnaní s ostatnými krajmi sme 

na prvých miestach, čo sa týka počtu učebných zmlúv. 

Mgr. JUDr. Ladislav Rovinský: 

Navrhol, že  či by bolo by možné urobiť nejaké fórum, pre školy, lebo nie všetky školy sú v tom 

zorientované. 

Ing. Frantisek Krejza: 

V osemdesiatych rokoch to fungovalo. Duálne vzdelávanie sa nevyrieši, kým nebude motivovaný 

zamestnávateľ, lebo on to robí na vlastné náklady. Možností je viacej, že by zamestnávateľ toho 

žiaka zobral a mohol by ho potom aj zamestnať.  

PhDr. Marek Čižmár: 

Ukončíl diskusiu a predložil návrh na uznesenie. 

 

Uznesenie č. 20/2022: 

Školská komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK prerokovať a schváliť predložený plán úloh 

komisie na druhý polrok 2022.  

 

Hlasovanie č. 7 

Prítomní: 17 

Za: 17                                                                  Proti: 0                                             Zdržal sa: 0 
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Návrh bol schválený 

 

K bodu č.10 

Spolufinancovanie výstavby ihriska s umelým povrchom v meste Rožňava 

K obsahu materiálu sa vyjadril Ing. Marián Horenský z oddelenia pre šport. 

Informoval, že na ostatnom stretnutí s p. Zůbekom na stretnutí Rady partnerstva za oblasť školstva  

zistili že spojením síl vieme dosiahnuť nejaké výsledky a tento materiál je súčasťou takej 

spolupráce. „Boli sme oslovení zo strany mesta Rožňava  o spolupráci k výstavbe ihriska s 

umelým povrchom, okres Rožňava je jediný v kraji, ktoré nedisponuje takým povrchom, vedenie 

kraja sa stotožnilo s tým, že pôjdeme do spolupráce a našli sme partnera v meste Rožňava a aj 

Slovenského futbalového zväzu , ktorý bude financovať 50%, mesto Rožňava a KSK po 25%. 

Týmto chceme docieliť rozvoj športu v kraji 250 000 €. Táto forma spolupráce by mala 

pokračovať a v otázke udržateľnosti a ihrisko by malo slúžiť aj pre podujatia KSK. 

Diskusia: 

Ing. František Krejza: 

Treba stále urobiť koncepciu a pracovať podľa koncepcie, nevie či tento zámer je v koncepcii. 

Opakovane sa objaví nejaká žiadosť, ktorá sa niekým vyberie a potom zrealizuje. Keď sa nám za 5 

rokov nepodarilo urobiť koncepciu rozvoja školstva nepodarilo sa koncepciu rozvoja športu tak 

možno by bolo dobré, aby sme také niečo urobili, aby to bolo dlhodobo udržateľné. Chce tým 

povedať že treba urobiť koncepčný materiál a z toho vychádzať. 

PhDr. Marek Čižmár: Okres Rožňava je poslednou oblasťou kde taký povrch nie je preto aj  taký 

zámer KSK. Toto ihrisko budú využívať aj školy v zriaďovateľskej pôsobnosti KSK, je to bežná 

prax. 

Kopírujeme postup,  v r. 2017 sme budovali ihrisko v meste Trebišov a kraj aj mesto Rožňava 

majú strategický materiál. KSK má tiež materiál Koncepcia rozvoja. My vychádzame z platných 

strategických dokumentov. 

Predseda komisie PhDr. Marek  Čižmár  ukončil diskusiu a predniesol návrh na uznesenie. 

 

Uznesenie č. 21: 

Školská komisia odporúča Zastupiteľstvu Košického samosprávneho kraja prerokovať 

a schváliť zmenu uznesenia podľa predloženého návrhu. 

  

Úplné znenie uznesenia: 

Školská komisia  odporúča Zastupiteľstvo Košického samosprávneho kraja  

  A) schváliť 
spolufinancovanie vo výške 250 000 EUR za účelom výstavby ihriska s umelým povrchom 

v meste Rožňava na pozemku registra KN-C 198/1, KN-C 582/2, KN-C 582/3   v katastrálnom 

území Nadabula, 

B) žiada 
predsedu Košického samosprávneho kraja zabezpečiť finančné prostriedky prostredníctvom 

rozpočtu Košického samosprávneho kraja na spolufinancovanie investičnej akcie Výstavba 

ihriska s umelým povrchom v meste Rožňava vo výške 250 000 EUR zvýšením kapitálových 

výdavkov v programe Šport z fondu na výdavky a výdavkové finančné operácie.  

 

  Hlasovanie č. 7 

  Prítomní: 17 

  Za: 17                                                                  Proti: 0                                             Zdržal sa: 0 

  Návrh bol schválený 

Záver: 
 

Návrh bol schválený   
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K bodu č.11.  

Body z plánu úloh komisií Zastupiteľstva KSK na I. polrok 2022 

a)Vyjadrovať sa k materiálom predkladaným na zasadnutie Zastupiteľstva KSK a zaujímať k nim 

stanoviská 

b) Informovať o aktuálnych výstupoch z KROV v zriaďovateľskej pôsobnosti KSK. 

 

Záver: 

PhDr. Marek  Čižmár:  
Uviedol , že k bodu č.11 navrhuje, aby sa k tomuto bodu zvlášť nerokovalo, lebo všetko čo sa 

týka výstupov a informácií je v kompetencii práve vedúceho odboru. Návrh by bol taký zo strany 

komisie, aby sa vedúci odboru vyjadril nielen k podnetom ktoré boli dnes predostreté, budú v 

zápisnici a aby sa vyjadril aj slovne a odpovedal na otázky k materiálom to znamená aj k 

materiálom predkladaným na komisiu aj k materiálom z KROV. Kompetenčne sú to otázky, 

ktoré spadajú priamo pod vedúceho odboru. 

 

Bod č.12  
 

Návrhy, podnety a požiadavky 

 

PhDr. Marek  Čižmár  otvoril diskusiu k bodu. 

Doc. RNDr. Peter Solár, PhD: 

Podal podnet pre  členov komisie ohľadom telocvične na Ostrovského ul. č.1, ktorá je súčasťou 

Strednej odbornej školy informačných technológií v Košiciach. Informoval, že bude trvať 

mesiac, kým sa telocvičňa, kde boli ubytovaní Ukrajinskí utečenci vráti späť pre účely telesnej 

výchovy a tréningy. Navrhol, aby komisia dala požiadavku na  KSK, či by sa telocvičňa nedala 

vrátiť do pôvodného stavu  do začiatku školského roka.  

 

PaedDr. Adriana Petrova, PhD, MBA riaditeľka školy z Michaloviec  vzniesla požiadavku 

z Gymnázia z Michaloviec. Informovala , že   je celé ihrisko zastavené stanmi,  1600 Ukrajincov  

mali ubytovaných, od minulého piatku,( 3.júna).požaduje, aby  sa na problém riešil na  

Zastupiteľstve KSK, aby sa vyriešilo, kto postaví nové ihrisko, lebo staré je zničené, „mesačná 

krajina po stanoch“. Informovala, že všetko je zničené ploty, brány, príjazdové cesty, 

zabetónované tyče, neopraviteľné, požadujú  nové ihrisko.  

 

PhDr. Marek  Čižmár:  

Predseda Školskej komisie navrhuje, že sa to dá spojiť, či už ten humanitárny sklad alebo 

záchytné centrum, by mali byť zodpovedané nielen formou návrhov a podnetov, ale už priamo 

aby sa zapracovalo do informácie, ktoré predloží vedenie KSK na najbližšom zasadnutí 

Zastupiteľstva, lebo je jún a o chvíľu je nový školský rok. Navrhol podchytiť v zápisnici, že 

žiadame o urgentnú informáciu a zodpovedanie otázky revitalizácie športového areálu Gymnázia 

Ľudovíta Štúra v Michalovciach a zároveň sprevádzkovanie pre školské účely školskej 

telocvične na Ostrovského ulici v Košiciach ako záväznú informáciu pre vedenie uvedených 

škôl, keďže príprava školského roka začína posledný deň predchádzajúceho  školského roka. 

Odporučil, aby samosprávny kraj inicioval komunikáciu s Ministerstvom vnútra, lebo cez 

Okresný úrad Michalovce došlo  k tomu rozhodnutiu, a keďže je to mimoriadne opatrenie mali 

by komunikovať termín ukončenia  aby finančne došlo k vyrovnaniu, lebo k situácii došlo nie na 

základe rozhodnutia KSK. 

PhDr. Marek  Čižmár: 

Ďalej informoval členov komisie , že zvolanie takého stretnutia by malo zahŕňať nielen 

zamestnancov Ministerstva vnútra ale aj štatutárov príslušných škôl a členov Školskej komisie.  
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Ing. František Krejza:  

Navrhol že, Školská komisia má možnosť prijať uznesenie aby to riešil KSK. 

 

Uznesenie: 

Školská komisia odporúča prijať zastupiteľstvu KSK uznesenie v ktorom odporúča KSK v 

spolupráci s príslušnými zložkami Ministerstva vnútra predložiť postup riešenia 

opätovného sprevádzkovania pre vzdelávacie účely telocvične na Ostrovského ulici a 

celkovej revitalizácie areálu  Gymnázia Ľudovíta Štúra v Michalovciach ku  termínu 1. 9. 

2022. 

 

  Hlasovanie č. 8 

  Prítomní: 17 

  Za: 17                                                                  Proti: 0                                             Zdržal sa: 0 

  Návrh bol schválený 

 

Záver: 
Návrh bol schválený, je to v zápisnici podchytené a je potrebné upozorniť pána Predsedu, aby 

zvolal pracovné stretnutie za účasti Úradu KSK, zástupcov Ministerstva vnútra, štatutárov 

dotknutých škôl a Školskej komisie. 

 

Ďalej diskutovali: 

 

Ing. Peter Staško: 

Informoval členov komisie, že možno nám ušla jedna vec a to balancovanie riaditeľov škôl na 

hranici predpisov, smerníc, zákonov, neriešim platové podmienky ale samotné financovanie 

škôl. Tie školy sa dostanú do takých dlhov, že nebudú schopné splácať prevádzkové náklady. V 

škole kde je v Rade školy, už teraz chýba 6 000 EUR, je reálna hrozba, že školy budú mať 

úžasné problémy. Z jednoduchého dôvodu, že nebudú mať školy finančné zdroje na krytie 

faktúr. By som odporúčal do pozornosti odboru školstva, vypracovať nejaký prehľad o tom, že 

ktorá škola ako stojí, koľko má a dokedy vydrží. Nehovorím o mzdách hovorím o opravách, 

údržbách. Školy šetria kde sa dá a dostaneme sa do stavu že k 1.9. neotvoríme 30-20 škôl. Viem 

ako školy stoja. Odporúčam vypracovať finančný prehľad.  

PhDr. Marek  Čižmár:  

Túto vec rieši kompetenčne p. Mgr. Gajdošová,  navrhol, že by bolo vhodné ju prizvať, aby nám 

túto informáciu ako členom komisie zaslala,  že čo v prípade stredných škôl, ako bude riešiť kraj 

školy vo svojej zriaďovateľskej pôsobnosti. 

Mgr. Andrea Gajdošová:  

Bola prizvaná na komisiu a podala informáciu: „Naše školy vedia, že pre regionálny úrad 

školskej správy sme vypĺňali tabuľku a Regionálny úrad mal cez Ministerstvo školstva reagovať. 

Ak sa niektorá naša škole ocitne v ťažkej situácii majú sa obrátiť na odbor školstva. My pokiaľ 

nevieme o probléme nedokážeme pomôcť. Momentálne nevieme, že by niekto bol v mínuse. Ak 

by Ministerstvo školstva nevykrylo zvýšené náklady máme na to rezervu vytvorenú“.  

PhDr. Marek Čižmár: Ukončil bod : Návrhy, podnety a požiadavky. 

 

K bodu č.13 

Rôzne 

Neboli predložené žiadne návrhy. 
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K bodu č.14 

Záver 

Predseda Školskej komisie sa poďakoval členom komisie za aktívnu účasť na rokovaní a zaželal 

príjemné obdobie dovoleniek. Informoval, že  najbližšie stretnutie je naplánované predbežne na 

začiatok mesiaca august.  

 

 

 

     Ing. Mária Kokardová                             PhDr. Marek Čižmár  

..................................................    .................................................... 

       tajomník komisie                                                                            predseda komisie 

 

 


